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نقل و انتقالات جدید  در لیگ بسکتبال
تیم های حاضر در فصل جدید لیگ برتر 
بسکتبال بازیکنان جدیدی به خدمت 
گرفتند. به گزارش ایس��نا، لیگ برتر 
بس��کتبال ششم آبان شروع می شود 
و تیم ه��ا در حال تکمیل ترکیب خود 
هستند. برخی تیم ها بازیکنان خارجی 
خ��ود را جذب می کنند و برخی دیگر 

نی��ز از نف��رات باقی مانده یارگیری می کنند. در تازه ترین نقل و انتقلات 
بازیکنان ایرانی بابک نظافت بسکتبالیست کهنه کار ایران بعد از پایان 
کارش در شهرداری گرگان به تیم لوله آ.اس شیراز پیوسته و این فصل 
را با این تیم پشت سر خواهد گذاشت. تیم هایی همچون دانشگاه آزاد و 
شیمیدر نیز اخیراً بازیکنان خارجی جذب کرده اند. شیمیدر تهران بعد از 
به خدمت گرفتن پاویلاس کوکیناس نیکولاس کاوینگتون آمریکایی 

را جذب کرده که در پست یک بازی خواهد کرد. 

سفر دانشجویان ملی پوش کشتی به ترکیه
تیم ملی کشتی آزاد دانشجویان ایران برای شرکت در دوازدهمین دوره 
مسابقات قهرمانی دانشجویان جهان بامداد روز گذشته تهران را به مقصد 
ترکیه ترک کرد. به گزارش ایس��نا، تیم ملی کش��تی آزاد دانشجویان به 
منظور شرکت در دوازدهمین دوره مسابقات کشتی قهرمانی دانشجویان 
جهان با ترکیب هش��ت ورزش��کار راهی کش��ور ترکیه شد. این اعزام با 
همکاری اداره کل تربیت بدنی س��ازمان امور دانش��جویان و فدراسیون 
کشتی صورت گرفت. دوازدهمین دوره مسابقات کشتی آزاد و فرنگی 
دانشجویان جهان از 4 تا 9 آبان ماه در شهر کروم ترکیه برگزار خواهد 

شد .

اولین مسابقه شاراپووا  بعد از محرومیت
تنیسور پرآوازه روسیه که در دوران محرومیت به سر می برد، به زودی 
در نمایشگاه مادرید با گاربینیه موگوروسا مسابقه خواهد داد.  به  گزارش 
 ایسنا  و  به نقل از گاردین، ماریا شاراپووا که به دلیل مصرف ملدونیوم، 15 
ماه از مس��ابقات تنیس محروم ش��ده است، نمی تواند تا ماه آوریل سال 
2017 در تور WTA بازی کند.  او پیش از این دو سال محروم شده بود 
اما با اعتراض به دادگاه عالی ورزش و اعلام این که به دلایل پزشکی 
از ملدونیوم استفاده می کرده است، محرومیتش به 15 ماه کاهش داده 
شد. شاراپووا با وجود محرومیت، روز دوم دسامبر با گاربینیه موگوروسا، 

قهرمان مسابقات اپن فرانسه روبرو می شود. 

وزیر ورزش روسیه تغییر کرد
با حکم ولادمیر پوتین، پاول کلوبوکوف وزیر ورزش روس��یه ش��د. به 
گزارش ایسنا، پس از رقابت های المپیک 2016 برزیل و حواشی زیاد 
آن به خاطر محرومیت دوپینگ، برای ورزشکاران روس، رئیس جمهور 
روسیه وزیر ورزش این کشور را تغییر داد.  بر این اساس پاول کوبولوف 
قهرمان نامدار روسیه در رشته شمشیربازی که یک مدال طلا، دو نقره و 
سه برنز المپیک را در کارنامه ورزشی خود دارد به عنوان وزیر جدید ورزش 
روسیه معرفی شد. همچنین ویتالی موتکو وزیر پیشین ورزش روسیه نیز، 
 به عنوان معاون نخست وزیر روسیه در امر ورزش، جوانان و گردشگری 

منصوب شد.

پيشخوان

فدراس��یون وزنه برداری ایران که معتقد اس��ت 
حقی از سلیمی در المپیک ریو خورده شده، بجای 
احق��اق آن، ماج��را را با عذرخواهی فیصله داد تا 
در دی��د جامع��ه جهان��ی وزنه برداری این طور به 
نظر برسد اعتراض ایران به هیات ژوری اشتباه 

بوده است. 
ب��ه گ��زارش ایس��نا، در رقابت های دس��ته فوق 
س��نگین وزنه ب��رداری المپیک ری��و زمانی که 
حرکت دوم بهداد سلیمی مورد قبول هیات ژوری 
قرار نگرفت اعتراضاتی از سوی  این وزنه بردار ، 
س��جاد انوشیروانی و مسئولان فدراسیون ایران 
در سالن مسابقات  به هیات ژوری انجام گرفت. 
در مصاحبه های بعد از این اتفاق نیز گفته ش��د 
محمد جلود دبیر  کل کنفدراسیون آسیا که عضو 
ژوری بود، از روی غرض حرکت سلیمی را قبول 

نکرده است.
 به دنبال این  اعتراضات و هک ش��دن س��ایت 
فدراس��یون جهانی وزنه برداری توس��ط کابران 
ایران��ی،  از هم��ان زم��ان گمانه زنی هایی مبنی 
بر اینکه فدراس��یون جهانی، ایران را محروم یا 
جریمه کند به میان آمد اما در نهایت با عذرخواهی 
قضیه به پایان رسید. اما پایان این ماجرا چندان 
ه��م خ��وش نبود و اکنون عذرخواهی ایران نقل 
محافل  ش��ده اس��ت. س��ایت فدراسیون جهانی 
اعلام کرد رییس فدراس��یون وزنه برداری ایران 
در مقابل هیات اجرایی از طرف ورزشکار و مربی 

اش عذرخواهی کرده  و گفته “ما بسیار متاسف 
هس��تیم.” فدراس��یون جهانی هم به فدراسیون  
ای��ران اخطار داده که دیگر چنین اتفاقاتی تکرار 

نش��ود.  برخی س��ایت های خارجی نیز به منتشر 
ک��ردن ای��ن خبر پرداختند و حت��ی تیتر “رییس 
فدراس��یون وزنه برداری ایران برای اتفاقات ریو 

عذرخواه��ی کرد” را انتخاب کردند. نکته اصلی 
ماج��را اینجاس��ت اگر در المپی��ک ریو حق با ما 
بوده و و حرکت دوم دوضرب بهداد س��لیمی به 

ص��ورت عمدی م��ورد تایید هی��ات ژوری قرار 
نگرفته اس��ت ، پس چراباید عذرخواهی کنیم؟ 
چ��را اگر واقع��ا معتقدیم غرضی در کار بوده چرا 
آن را ثابت نکردیم  و به دنبال گرفتن حق وزنه 

بردارمان نبودیم؟ 
عذرخواهی کردن آن هم در مقابل  مس��ئولان 
فدراسیون جهانی علاوه بر اینکه در نظر جامعه 
جهانی وزنه برداری چیزی جز پذیرفتن اش��تباه 
نیس��ت، باعث شده وجهه وزنه برداری ایران نیز 
آسیب ببیند زیرا عذرخواهی زمانی جایز است که 
واقعا اش��تباه خود را قبول کرده باش��یم اما هنوز 
که معتقدیم حقمان خورده شده پس باید مقابل 
مسئولان فدراسیون جهانی برای احقاق حقمان 

بایستیم نه برای عذرخواهی. 
این ماجرا نش��ان داد تا زمانی که به فکر گرفتن 
کرسی تاثیر گذار نباشیم در برابر تمام ماجراهایی 
ای��ن چنینی راهی جز س��ر ف��رود آوردن و قبول 
اش��تباه نداری��م.  نکت��ه جال��ب اینک��ه برخی ها 
اکن��ون ای��ن عذرخواهی ک��ردن را که به جریمه 
و محروم نش��دن ایران منجر ش��د، به دیپلماسی  
تش��بیه کرده اند، در حالی که دیپلماس��ی زمانی 
ج��واب م��ی دهد که حقم��ان را  بگیریم،  بدون 
اینکه چهرهای مانند بهداد س��لیمی را مجبور به 
عذرخواهی کنیم و مقابل هیئت رئیسه فدراسیون 
 جهان��ی نی��ز عب��ارت “بس��یار متاس��فیم” را به 

کار نبریم.

این عذرخواهی، دیپلماسی نیست!

بازی دو سر باخت برای وزنه برداری ایران

 شهردار رویان:
برنامه شهرداری استقبال از سرمایه گذاران با گردش مالی بالا و جلوگیری از مهاجرت می باشد

نور- زینب تذکاری – خبرنگار تجارت -ش�هردار رویان موضوع 
نشست را بررسی فرصت ها و وضعیت گردشگری و مزیت های 

رقابتی سرمایه گذاری در شهر رویان عنوان نمود.
کش�ور ایران که در قلب خاورمیانه واقع ش�ده و بخاطردارا بودن 
شرایط  اقلیمی چهار فصل ،جنگل های قدیمی هیرکانی با  قدمت 
میلیونه�ا س�ال قب�ل، بزرگترین دریاچه جه�ان ، ،ذخائر،  معادن و 
پتانسیل های خدادادی از دیر باز مورد توجه همه جهان بوده است. 
همچنی�ن کش�ور ایران ب�ا رهبری رهبر فرزان�ه و حضور مقتدرانه 
نیروه�ای نظام�ی و انتظام�ی و امنیتی، دارای امنیت بس�یار بالایی 
نس�بت به س�ایر کشورهامی باش�د که این امرباعث متمایز شدن 

جذب گردشگر و توریست از سایر کشورهای جهان است. 
احمد توکلی که در  سال 1392 با انتخاب اعضای شورای اسلامی 
دوره چهارم ش�ورا به عنوان ش�هردار ش�هر رویان منصوب ش�د 
گفت: شهرداری تحول ساختاری در وظایف عملکرد را در دستور 
کار خود قرار داده و بر اس�اس این دس�تور کار با پیش�نهاد اعضای 
ش�ورای ش�هر در ایجاد تبدیل ش�هرداری که یک نهاد اجتماعی 
و فراگی�ردر هم�ه عرص�ه ها ی زندگی مردم اس�ت ،به عنوان یک 
نهاد تاثیر گذار در کنار سایر دستگاه های زیربط به انجام ظایف 

خود می پردازد.

 سازمانی خودکفا، خدمتگزار و پاسخگو
ش�هردار رویان در تدوین» س�ی دی اس« در افق طرح و توس�عه 
اس�تراتژی ش�هری تصریح نمود: رویان شهری اسلامی ایرانی ، 
شهری مشارکتی و فراگیر با حضور حداکثری شهروندان با حمایت 
از هویت محلی ،متمرکز، کارآمد، دوستدار انسانها و خلاق در حفظ 
میراث ومنحصر به فرد از نظر هویت و ارزشهای دینی و انسانی ، 
دوس�تدار محیط زیس�ت سالم و حفاظت از فضاهای سبز واراضی 
زراعی و باغات با حمایت و مراقبت از منابع موجودو بهبود کیفیت 
هوا و کاهش گازهای گلخانه ای و زمینی با ش�عار دریا و آس�مان 

پاک و همچنین ش�هری عاری از پس�ماند زباله و نخاله با احداث 
کارخانه زباله س�وز 200-500تنی و تبدیل زباله به انرژی و برق 
است،شهری که در آن شهروند،  مسئول در قبال وظایف شهری 

و مدیران ، پاسخگو در مقابل عملکرد خودشان هستند.

کسب رنکینگ های بالا در بین شهرهای در حال توسعه
ش�هرداری رویان در تجهیز و توانمند س�ازی و باز پیرایی چهره 
ش�هرداری و امکانات روز ،ماش�ین آلات، برون س�پاری فعالیت 
ها،اجرای برنامه استقرار سیستم یکپارچه شهرسازی، اتوماسیون 
اداری، سامانه های اطلاع رسانی و بروز چابک رنکینگ بالایی را 

در بین شهرهای در حال توسعه کسب کرده است.

استقبال از سرمایه گذاران با گردش مالی بالا
ایجاد فرصت های ش�غلی متنوع و متناس�ب با میزان تحصیلات و 
توانایی افراد در جهت رفتن به س�مت توس�عه تجاری_اقامتی و 
جذب بازرگانان و سرمایه گذاران با گردش مالی بالا که پرداخت 
کنن�ده مالی�ات و ج�ذب نیروهای کار و توس�عه فضاهای اقامتی در 
جهت حضور حداکثری گردش�گران به ش�یوه های ش�هری با متد 
تردد توری_گردش�گری دریایی_دهکده دریایی پارکینگ قایق 

های تفریحی  و مس�افربری_حمل و نقل دریایی _ایجاد کارهای 
متعدد و ش�غل های بس�یار زیاد با تنوع تحصیلات از برنامه های 

این استراتژی است.

جلوگیری از مهاجرت با داشتن برنامه و استراتژی
شهردار رویان با بیان اینکه برای شهر مدرن، پویا و سالم نیاز به 
جمعیت میلیونی و مساحت چندین کیلومتر مربعی ندارد اظهار کرد: 
شهر با داشتن برنامه و استراتژی ،بسیارمستعد تر در رسیدن به 
اهداف در برنامه ها و چشم اندازها خواهد بود و در صورت رسیدن 

به اهداف شهر نه تنها فرصت مهاجرت به شهرهای بزرگترایجاد 
نخواهد شد بلکه جاذب مهاجر و قابل سکونت برای افراد با سطح 

معلومات بالا خواهد بود.
وی درحمای�ت از تولی�دات داخل�ی و در راس�تای اقتصاد مقاومتی  
اف�زود: بای�د ب�ه دنبال برند کردن تولی�دات و محصولات خانگی و 

ارگانیک شهر رویان باشیم.

راهی جز مقاوم سازی اقتصاد نداریم
در ادامه این نشس�ت س�رهنگ محمودی فرمانده س�پاه ناحیه نور 
اظهار کرد: طبق فرمایش رهبر انقلاب در موضوع اقتصاد مقاومتی 
باید به سمت اقتصاد مقاوم یا مقاوم سازی اقتصاد حرکت کنیم و 

راه گریزی جز این نداریم.
وی افزود: ش�هروندان باید توجه داش�ته باش�ند که با عدم خرید 
تولیدات خارجی و توجه به تولیدات داخلی و مردمی نمودن اقتصاد 

کمک به اشتغالزایی شهر نمایند. 
استقرار سیستم مدیریت

در ادامه رضایی اظهار کرد: ش�هرداری رویان اس�تقرار سیس�تم 
مدیری�ت را ط�ی 2 م�اه با هدف اس�تقرار حداقل ه�ا و جلوگیری از 

دوباره کاری ها ی سازمان شروع کرده است. 

وی اف�زود : ت�لاش در جه�ت گرفتن اس�تاندارد مدیریت کیفیت، 
اس�تاندارد محیط زیس�ت، اس�تانداردایمنی و بهداش�ت ش�غلی  

هستیم.

راه اندازی گردشگری دریایی
رئی�س ش�ورای ش�هر کامبخ�ش س�الاریان اظه�ار ک�رد: هدف 
ش�هرداری رویان توریس�ت س�لامت در راستای اقتصاد مقاومتی 
است ،وی همچنین نوید رایزنی با سرمایه گذار ترک در جهت راه 
اندازی گردشگری دریایی و اشتغالزایی و جذب گردشگر را داد.

آمادگی جذب سرمایه گذار
بابایی نائب رئیس ش�ورای ش�هر بیان نمود: سیاس�ت شهرداری 
و ش�ورای ش�هر برون سپاریس�ت وسعی بر این است تا  سرمایه 
های�ی ک�ه در ش�هر راک�د مان�ده را به  بالفعل تبدی�ل کنیم و در این 
راستا کمیته سرمایه گذاری در شهرداری تشکیل شده و امادگی 

خود را در جذب سرمایه گذاراعلام می کنیم.

هر خانه یک کارخانه شعار ماست
فاطمه عابدی مشاور شهرداری درواحد آموزش و پژوهش اظهار 
کرد: یک از فاکتور های ش�هرداری در توس�عه موقعیت ش�هری 
کارآفرینی است، دراین راستا واحد آموزش شهرداری با آموزش 
همگان�ی خان�واده ه�ا با موضوع کارآفرینی ،تولید ایده، گس�ترش 
ارتباطات س�ازمانی با مراکز رش�د،علم و فن آوری و ش�رکت های 
دانش بنیان به یک مهارت و خودکفایی و توس�عه ی اقتصادی در 
خان�واده ه�ا برس�د، و همچنین با توجه ب�ه اقیلم موجود درموضوع 
اقتص�اد مقاومت�ی ،مناب�ع تبدیل�ی و صنایع ارگانی�ک را به صورت 
جدی دنبال خواهیم کرد تا در صنایع تبدیلی با شعار »هرخانه یک 

کارخانه « به یک قطب تبدیل شویم .

دوومیدانی کار پیشکسوت آمریکایی که قدیمی ترین بازمانده بازی های المپیک بود، در 104 سالگی درگذشت. به گزارش ایسنا و به نقل از گاردین، سیمونه شارلر قدیمی ترین بازمانده آمریکایی که در دوی 
بامانع فعالیت می کرد و سابقه رقابت در المپیک 1932 و 1936 را در کارنامه خود داشت، در 104 سالگی درگذشت. پسر این ورزشکار تایید کرد او به دلیل کهولت سن در منزل خود درگذشته است.  شارلر در 
رقابت های المپیک 1932 لس آنجلس توانست با رکورد بابه دیدریکسون برابری کند اما در نهایت در آن سال در رده چهارم قرار گرفت و دستش از رسیدن به مدال کوتاه ماند. این ورزشکار تازه سه ماه قبل 

از شروع این رقابت ها دوی با مانع را به صورت حرفه ای شروع کرده بود. شارلر در المپیک 1936 برلین نیز به مرحله نیمه نهایی راه یافت. او سه فرزند، هفت نوه، چندین نتیجه و چندین نبیره داشته است.

قدیمی ترین ورزشکار 
المپیک درگذشت

 فدراسیون فوتبال در مهرماه به 5 نفر از 42 بازنشسته و دوشغله مورد 
خطاب سازمان بازرسی حقوق داده که این موضوع موجی از اعتراض 
سایر افراد بازنشسته شاغل در فدراسیون را به همراه داشته است. به  
گزارش  ایسنا، در حالی که مطابق اخطار اجرایی سازمان بازرسی کل 
کشور افراد بازنشسته و دو شغله مشغول به فعالیت در فدراسیون فوتبال 
باید از س��مت خود کناره گیری می کردند و به آنها قانونا نباید از این 
ماه حقوق پرداخت می ش��د اما فدراس��یون فوتبال به 5 نفر از مجموع 
42 نفر مش��مول این قانون در مهر ماه حقوق پرداخته اس��ت که این 
موضوع مورد اعتراض  37 نفر حقوق نگرفته  قرار گرفته است. پیش 
از این مهدی تاج، رییس فدراسیون فوتبال موافقت خود را با اجرایی 
شدن دستور اجرایی سازمان بازرسی کل کشور اعلام کرده بود. یکی 
از این 5 نفر از مش��اوران دبیرکل و 4 نفر دیگر از کارکنان امور مالی 
فدراسیون فوتبال هستند.  پرداخت حقوق مهرماه به این 5 نفر اکنون 
موجی از اعتراض در میان سایر کارکنان مشمول نامه سازمان بازرسی 

کل کشور در فدراسیون و سازمان لیگ را ایجاد کرده است!

تبعیض عجیب در فدراسیون فوتبال
 مدیرفنی اس��تقلال ابراز امیدواری کرد تا حوادث دیدار پرس��پولیس و 
استقلال خوزستان در مصاف تیمش برابر فولاد رخ ندهد. بهتاش فریبا 
در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به سوالی درباره روند فعلی استقلالی ها و 
سه پیروزی اخیر این تیم گفت: اینکه چگونه به این وضعیت رسیده ایم، 
به تلاش کادرفنی، بازیکنان و صبر هوادارانمان مربوط است. قبل از آمدن 
به استقلال هم گفته بودم که اگر به موفقیت این تیم اطیمنان نداشتم، به 
استقلال نمی آمدم. استقلال از پتانسیل بالایی برخوردار است. البته این 
را هم بگویم که هنوز اتفاقی نیفتاده است. مدیرفنی استقلال در پایان 
و در پیش بینی احتمال تکرار اتفاقات بازی دو تیم استقلال خوزستان و 
پرسپولیس در مصاف تیمش برابر فولاد، عنوان کرد: اتفاقات رخ داده در 
آن بازی ناراحت کننده است و این اتفاقات می تواند صدماتی برای افراد 
داشته باشد و از آن طرف موجب سوءاستفاده عده ای در خارج از کشور 
شود. امیدوارم این اتفاقات در بازی ما و فولاد رخ ندهد. به هرحال می دانید 
که 90 درصد اهواز همیشه استقلالی بوده و امیدواریم هوادارانمان ضمن 

حمایت و تشویق از ما، مانع از بروز اتفاقات مشابه شوند.

بهتاش فریبا:  90 درصد اهواز استقلالی است
 مسعود سلطانی فر که دیروز به عنوان وزیر پیشنهادی وزارت ورزش 
و جوانان به مجلس معرفی شد، شایعه تغییر معاونان این وزارتخانه را 
تکذیب کرد. به گزارش ایسنا، وزیر پیشنهادی ورزش و جوانان گفت: به 
زودی با شورای معاونان وزارت خانه دیدار خواهم داشت و هدف همه 
ما موفقیت نظام و کشور است. سلطانی فر با تشکر از اعتماد و حمایت 
ریاس��ت جمهوری برای معرفی اش به عنوان وزیر ورزش و جوانان به 
مجلس، گفت : قطعا با حمایت و همراهی معاونان وزارت خانه می توانیم 
موضوعات ورزش و جوانان را به دور از حواشی با قوت و با برنامه پیش 
ببریم. وی درباره شایعه تغییرات معاونین و مدیران کل وزارت ورزش 
و جوانان گفت: من در سفر استانی به همراه آقای دکتر روحانی هستم 
و صبح امروز با آقای س��جادی سرپرس��ت وزارتخانه صحبت کردم. 
خوشبختانه برنامه های وزارتخانه روی روال است و با کمک معاونین و 
مدیران و روسای فدراسیونها امور وزارتخانه با آرامش پیش می رود. هدف 
همه ما باید حفظ آرامش و کمک به ورزش و جوانان و پیشبرد برنامه ها 

باشد و قطعا رواج شایعاتی از این دست، تنش زا خواهد بود.

سلطانی فر: تغییر معاونان شایعه است


